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1. NAPIRENDI PONT:  A 2017. évi költségvetési rendelet-tervezet megvitatása, véleményezése 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy decemberben egy hasonló táblázat volt a képviselő-

testület előtt a koncepcióban. A határozatok átvezetése a költségvetési táblákon megtörtént, azonban 

még hiányzik a pénzmaradvány pontos összege, az adatok még naponta változnak.  

Elmondta még, hogy a Szociális Szolgálat Családok Átmeneti Otthonában a tűzjelző elromlott, annak 

a költsége a költségvetésben meg kell hogy jelenjen, azt mindenképp tervezni kell.  

Decemberben 4 álláshely létrehozása történt a Szociális Szolgálatnál, azonban intézményvezető úr 

jelezte, hogy jogszabály-módosítás történt, így csak 2 álláshelyre van szükség, így a személyi 

juttatások között már csak 2 fő bére jelenik meg.  

A 6-os táblán az elfogadott prevenciós program költségei szerepelnek. Tavalyi szinten az egészségügyi 

alapellátás támogatása megtalálható (a sportorvos és a laboratórium támogatása, az egészségügyi 

dolgozok ugyanolyan mértékű támogatása, mint 2016-ban). Szerepel egy beruházási összeg a 

szakorvosi intézetnek, gép, műszer, berendezés vásárlásának támogatására. A 10 M Ft a 9-es táblában 

található. 

A Szociális Szolgálat egyeztetést követően csökkentett költségvetést adott le. Csak olyan dolgokat 

csökkentettek, amit később meg tudnak valósítani, ez a működést nem veszélyezteti.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy a 938 M Ft-os hiány abból adódik, hogy a tavalyi iparűzési adó 

300 M Ft-tal túl lett tervezve, ez egyébként nem borította fel a tavalyi évi költségvetést. Még 

valamennyi pénzmaradvány is várható. Jelen pillanatban a fejlesztésekből kell visszalépni, a jelenleg 

rendelkezésre álló összeg fedezi az áthúzódott beruházásokat és azokat, melyekre már szerződést 

kötöttek. A VFKB holnap reggel tárgyalja meg a 9-es táblát, arra kérték a bizottságot, hogy a táblában 

a feladatokat osszák 3 részre.  

Az első csoportba kerüljön az a 300 M Ft-os tétel, amire kötelezettséget vállaltak. A második 

csoportba kerüljenek azok a beruházások, amire a tavalyi évben a képviselő-testület kimondta, hogy a 

fejlesztést megvalósítja a 2017. évi költségvetésben, ha a fedezet meg van rá. A harmadik csoportba 

kerüljenek azok, aminek nincs realitása, hogy az idei évben megvalósulhat. Továbbá kérték, hogy egy 

prioritást állítsanak fel, a megvalósítás sorrendjére.  

Két verzión volt dilemma, hogy a költségvetést hogy tudják beállítani. Javaslata az volt, - melyet a 

MOSB is támogatott - hogy a jelenlegi számokkal menjen a költségvetés és csak a 300 M Ft-os 

elkötelezettséget tegyék a fejlesztésekhez számszerűsítve, a többi csak felsorolásszerűen szerepeljen, 

így nem borul a költségvetés. A másik verzió az, ha ragaszkodnak a 300 M Ft-ot meghaladó 

fejlesztésekhez, hogy a működésből, a személyi és bér juttatásokból kell visszavenni. Ezt viszont nem 

támogatná. Ha év közben pénz folyik be, akkor lehet folytatni a sorok feltöltését. Kérése az volt, hogy 

a jelenlegi költségvetés számait rendezzék, a fejlesztéseket állítsák meg 300 M Ft-nál, így hétfőn a 

Pénzügyi Bizottság egy valós számokkal telített és 0-hoz közelítő költségvetést tud tovább tárgyalni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a bizottság már állást foglalt abban, hogy a varicella elleni 

oltást a város által finanszírozott oltások közé felveszik. Ezt a születéstől a serdülő korig egyszerre 

nem tudja bevállalni a város, ez túl nagy költség. 

Azonban ha egy ajánlott időpontban egy adott évben született gyerekekkel kezdik az oltást, akkor 10-

12 év múlva elérik, hogy az ifjúság be lesz oltva. Ilyen tartalmú állásfoglalást kell megfogalmazniuk. 

Ennek a költségvetés szempontjából perdöntő súlya nem lesz, tekintve azt, hogy az oltásban részt 

vevők száma mindig alatta van a tervezett összegnek.  

Elmondta még, hogy a város által ellátandó feladatok közé tartozik a fogorvosi alapellátás. A fogászati 

székek amortizálódtak, így szükséges a 4 fogászati szék cseréje. Előzetes adatok szerint kb. 15 M Ft-

ból lehet vásárolni 2 db fogászati széket. Tudomása szerint a fogászati székeknek nincs értékük, 

azonban a szakrendelő tulajdonában maradt az eszközpark és értékbecslés alapján az amortizációt újra 

számolták, így valamennyi értéke mégis van a székeknek. Javasolta a bizottságnak, hogy a 

szakrendelő eszközparkjára létrehozott 10 M Ft-ot 5 M Ft-tal emeljék meg.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, látszik, hogy a védőoltást nem tudják egyszerre bevezetni, ha a 

fokozatosságot követik nagy hibát nem követnek el. Egyetértett az eszközbeszerzéssel is, azonban ha a 
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költségvetést nullára akarják hoznia, akkor az 5 M Ft emelés is soknak tűnik. Véleménye szerint, ha 

lehetőség lesz a későbbiekben, akár átcsoportosítással, megemelhetnék a sort és megtörténhetne az 

eszközbeszerzés. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, volt olyan, hogy napokig szünetelt a rendelés, mert 

alkatrészbeszerzés miatt az orvos nem tudott rendelni.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a fogorvosi székek cseréjére lehetne az a megoldás, hogy 

az egészségügyi prevenciós programra tervezett összegből átcsoportosítanák az 5 M Ft-ot, mivel a 

program még nincs kész. Az összeg a 6-os táblában szerepel.  

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, számukra fontos, hogy azok az elképzelések, 

melyhez az önkormányzat a véleményüket és tanácsukat kérte, - a praxisok stabilizálására és 

feltöltésére - a támogatások megmaradjanak. Úgy gondolta, hogy a tavalyihoz képest az emelt 

támogatási összeg a koncepció jegyében születhetett, és ahhoz az összeghez nem kéne nyúlni, mert az 

az összeg sem sok. Jól hangzik, hogy alapellátás támogatása, de nem fed semmit, mert ha felújítások 

lesznek, az nem támogatás, az egy kötelező feladat. Úgy gondolta, hogy ezt nem a támogatás 

fejezetben kellene szerepeltetni. 

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy ez az összeg annak a programnak a fedezete, ami még nem 

kezdődött el, csak pénzt rendeltek hozzá. A rendelő-felújítás egy másik táblában szerepel. 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője úgy gondolta, hogy nem célszerű az összegből 

csökkenteni, ha volt egy olyan szándék, hogy a program induljon el. Nem gondolta, hogy ez sok pénz, 

mert ha összehasonlítja a szakrendelő labortámogatásával, a sportorvosi és fogászati támogatással, 

akkor ezek az összegek a két-háromszorosát teszik ki annak, amit az alapellátásra tettek félre. Arra 

kérte a bizottságot és a képviselő-testületet, hogy a program összegéhez ne nyúljanak.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy ha a koncepció ténylegesen elkészül, látják a költségeket, 

akkor tudnak összeget hozzá rendelni. Az elképzelés nagyon jó, de mindenképpen testületi döntés kell, 

hogy mi az a program, amit szeretnének biztosítani.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a koncepció elkészült, a költségvetési elemei szerepelnek 

ebben a költségvetés-tervezetben, példaként említette a 24 órás ügyeletet, ami a koncepció része.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, ha az 5 M Ft átcsoportosításra kerül, elindulhat a székek 

cseréje, és az nem zárja ki, hogy visszacsoportosítják az összeget. Nem elvenni akarnak, hanem 

mellérakni. 

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, hogy a 2016-os költségvetésben az alapellátási 

intézmények felújítása sorról sok pénz átkerült át a gimnázium csatornarendszerének költségeire. Az 

összeg nem került vissza. A fogászati szék nagy összeg, de a minimum feltételek biztosítása az adott 

szolgálat feladata. Kérdése az volt, ha nála amortizálódik egy készülék, akkor fordulhat az 

önkormányzathoz, hogy pótolja készülékét? Azt szeretné, ha az egészségügyben fellelhető 

problémákat, - amiket meg lehet oldani - oldja meg az önkormányzat. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, az önkormányzattól elvárható, hogy hozzájáruljon ahhoz, hogy a 

minimum feltételeket minden rendelő biztosítani tudja. Az önkormányzattól azt lehet elvárni, ami a 

kötelessége.  

 

Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője elmondta, feladata a kollegák nevében az, hogy az ellátási 

rendszer a lefektetett alapok mentén ne szenvedjen hiányt. Nem tartotta szerencsésnek, ha most úgy 

indulnak el, hogy elvesznek az összegből. Bizalmatlanságot szül.  
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Torma Lajos bizottsági tag elmondta, érti a felvetést, de véleménye szerint a koncepción nem 10 M 

Ft lesz, hanem sokkal magasabb összeg, és ha most 5 M Ft-ot átemelnek, azt vissza fogják rakni.  

 

Papp Péter PB elnök elmondta, hogy ez még nem költségvetés, ez egy mozgó költségvetési 

koncepció, ahol a bevételi és kiadási oldalt egyensúlyba kell hozni. Nem vesznek el sehonnan semmit, 

mert nem tény, hanem tervezett számok. Úgy kell alakítani a sorokat, hogy 300 M Ft-tal 

mindenhonnan, minden területről vissza kell lépjenek. Ezek nem végleges sorok. A tavalyi 

tényadatokhoz képest, ha a sor 5 M Ft-tal csökken, akkor is sokkal többet fognak az alapellátásra 

költeni, mint tavaly. Még a közelében sincs se a hivatal, se a résztvevők az életpálya modellhez, de ha 

ezt nem számszerűsítik, akkor is az alapellátás finanszírozása magasabb összeggel szerepel a 

koncepcióban, mint a 2016-os évben.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a regressziós hányad finanszírozásának utánanézett 

valamennyi körzetnél. Két gyerekkörzetnél és 1 felnőtt körzetnél van regressziós vesztesége a 

finanszírozásnak, az sem túl komoly mértékű.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a fogászati székek beszerzésének támogatásáról. 

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

2/2017. (I.19.) ESZB határozata 

fogászati székek beszerzésének támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

támogatja a fogászati székek beszerzését 5 M Ft átcsoportosításával az egészségügyi alapellátás 

támogatása sorról. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy megnövekedett a születésszám, egy új bölcsőde kialakítására 

tett a képviselő-testület szándéknyilatkozatot. Látható, hogy ebben az évben a bölcsőde kialakítására 

sok esély nem látszik. Felmerült viszont annak lehetősége, hogy a falusi óvoda területén 24-36 

férőhelyes bölcsődét alakítson ki a város. Ennek lehetőségét szükséges felmérni.  

 

Torma Lajos bizottsági tag véleménye az volt, hogy nem szabad letenni arról, hogy bölcsőde 

építésre pályázzanak. Ha a bizottság javasolja, hogy a falusi óvoda átalakítását vizsgálja meg a 

képviselő-testület, támogatja. Mindkét verziót jónak találja. Később a bölcsődéből lehet óvoda. 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy ez nem végleges megoldás, de szeptemberig elkészülhetne. 

Ez csak egy sürgősségi megoldás lenne addig, amíg egy valóban korszerű megoldás nem születne.  

 

Torma Lajos bizottsági tagja javasolta, erősítsék meg azt, amit tegnap a Művelődési, Oktatási és 

Sport Bizottság is, hogy az áthúzódó fejlesztések maradjanak a költségvetésben, a többi, megoldásra 

váró beruházás pedig összegfeltöltést követően valósuljon meg, a személyi költségekhez pedig ne 

nyúljanak. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a 2017. évi költségvetés tervezetéről, azaz a bizottság javasolja, hogy az 

áthúzódó fejlesztések szerepeljenek a költségvetésben, a megoldásra váró beruházások összegfeltöltést 

követően valósuljanak meg, valamint a személyi és bér jellegű költségeken ne változtassanak.  
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A bizottság elfogadta a javaslatot és nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen 

szavazattal meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

3/2017. (I.19.) ESZB határozata 

a 2017. évi költségvetés előkészítéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a 2017. évi költségvetés tervezetét azzal a javaslattal, 

hogy az áthúzódó fejlesztések szerepeljenek a költségvetésben, a megoldásra váró beruházások 

összegfeltöltést követően valósuljanak meg, valamint a személyi és bér jellegű költségeken ne 

változtassanak.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Papp Péter PB elnök, Bársony Éva osztályvezető és Dr. Nagy Jenő, a háziorvosok képviselője 16 óra 

54 perckor elhagyták a bizottság ülését.  

 

Ezt követően Dr. Mátics István elnök szünetet rendelt el. 

 

SZÜNET 

16:55-17:04 

 

2. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2017. január 24-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az anyag első pontja számol be az INTER-AMBULANCE 

Egészségügyi és Szolgáltató Zártkörűen Működő Részvénytársasággal meglévő szerződés 

módosításáról. A februári ülésre meghívják a cég vezetőt, Molnár Györgyöt. Kérése az volt a bizottság 

tagjaihoz, hogy a felmerülő kérdéseiket jutassa el hozzá, vagy jegyző asszonyhoz hogy időben 

elküldhessék vezérigazgató úrnak.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy az önkormányzat azért vállalta a plusz költséget, hogy az 

ügyeleten dolgozó orvosoknak az órabére magasabb legyen. Ez miért nem történt meg, mi ennek az 

oka?  

 

Dr. Mátics István elnök javasolta, hogy kérjenek tájékoztatást arról, hogy mennyi az óradíjuk, 

mekkora összeget tesznek ki a személyi költségek, mennyi a tárgyi kiadásuk, engedjenek bepillantást a 

költségvetésükbe.  

 

Herman Istvánné bizottsági tag elmondta, mivel Dad kilépett a nappali ellátásból, így oda nem kell 

kivonulnia az ügyeletnek. Hogy lehet az, hogy ez nem csökkenti a költségeit? A benyújtott számlák 

alapján ki lehet-e mutatni azt, hogy mekkora összeget tesz ki az, amikor az orvosok helyszínre 

vonulnak, és mekkora összeg az, amikor csak benn tartózkodnak az ügyeleten?  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy sok kérdés merül fel Kömlőd és Dad kiválásával, egy teljes 

havi finanszírozást takarítanak meg, ami több mint 1 M Ft-ot jelent. Ezt nem hagyhatják figyelmen 

kívül.  

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a Gyermekétkeztetési Alapítvány megkereste az 

önkormányzatot, hogy 180 E Ft értékben 10 család részére szeretne tűzifát biztosítani. Ezért a 

rendkívüli hidegre tekintettel úgy gondolták, hogy megismételnék a tavaly decemberi tűzifa osztást, és 
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a 10 m3-t 90 m3-el kiegészítenék, így 100 m3 tűzifa kerülne kiosztásra. Az erdészet ugyanazon az áron 

tudja a fát biztosítani. A Szociális Szolgálat felmérte a rászorultakat, és az idős embereknek a Varikont 

Kft. segítségével személyesen lenne kiszállítva a tűzifa, az osztás helye pedig a Szociális Szolgálat és 

a Nyíres dűlő lenne. Ez egy rendkívüli faosztás, ennek költségét a települési támogatás sorról 

biztosítják. Elmondta még, hogy a Gyermekétkeztetési Alapítvány a mai nap folyamán 10 kályhát 

osztott ki. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a kályhák nagy része cserépkályha volt. 

Mindenki nagyon örült neki. Kaptak még a családok tartós élelmiszerből csomagot, illetve a 

gyermekek játékokat. Hermann Istvánné bizottsági tag kérdésére elmondta, hogy a kályhákból 8 db 

a Németh dűlőbe, 1 db a Nyíres dűlőbe és 1 db pedig az Ó-Takács utcába került.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

4/2017. (I.19.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló rendelet megalkotása 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a jelenlegi rendeletet módosítani 

nem lehetséges, ezért egy új rendelet megalkotására kerül sor.  

 

Módi Miklós bizottsági tag véleménye szerint az utcák után szerencsés lett volna beírni a lakosság 

számát is.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy az ellátás szempontjából átfedések lehetnek, így az nem 

fedné a valóságot. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

5/2017. (I.19.) ESZB határozata 

„Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról szóló rendelet megalkotása” 

című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „Az egészségügyi alapellátási körzetek megállapításáról 

szóló rendelet megalkotása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta, hogy a VFKB olyan döntést hozott, hogy készítsenek egy 

előterjesztést arról, hogy a Nyíres és Német dűlőben lakók szemétszállítását hogyan lehetne szociális 

téren segíteni.  A szociális támogatások lehetőségét a szociális törvény behatárolja. A szemétszállítás 

havi díja 1300-1400 Ft körül van, ezért azt a megoldást gondolták, hogy egységesen alkalmaznák 

mindenkire, hogy aki rendszeres települési lakásfenntartási támogatást kap, az legyen jogosult a 

hulladékszállítási díjkedvezményre is. A díjkedvezmény mértéke a hulladékgyűjtő edényzet havi 

ürítésének, vagy a hulladékgyűjtő zsák éves díjának 75 %-a, 25 %-ot fizetne az ügyfél. Ez a támogatás 

most kb. 150-160 embert érint. A szám minden hónapban módosul. Április 1-jétől küldenek egy listát 

az OKÖ Zrt.-nek, hogy kik azok, akik lakásfenntartási támogatásra jogosultak, ők ezt követően 

határozatot fognak majd kapni, ezért volt szükség a rendelet módosítására.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésen az volt a kérés, hogy szabályozott 

keretek között tudják a támogatást nyújtani. Bízik abban, hogy minimális lesz az a szám, akik ezzel 

nem fognak élni. 

 

Szemző Ildikó osztályvezető elmondta még, hogy erre a lehetőségre nem csak a Nyíres és Német 

dűlőben lakók jogosultak, hanem mindenki, aki lakásfenntartási támogatást kap, persze csak akkor, ha 

hulladékszállítási szerződéssel rendelkezik.  

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Dr. Mátics István elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

6/2017. (I.19.) ESZB határozata 

„A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó kommunális hulladékszállítási rendszer 

átalakítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A külterületekre és garázstelepekre vonatkozó 

kommunális hulladékszállítási rendszer átalakítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

 

3. NAPIRENDI PONT: A bizottság 2017. évi munkaterve 

 

Dr. Mátics István elnök ismertette a munkatervet.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésén javasolták, hogy a bizottsági ülések 15 

órakor kezdődjenek, ehhez azonban a Szervezeti és Működési Szabályzatot módosítani kell. Ha ez 

elfogadásra kerül, az Egészségügyi és Szociális Bizottság ülései is kezdődhetnek korábban.  

 

A bizottság támogatta a javaslatot.  
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte szavazzanak a munkaterv elfogadásáról. 

 

A bizottság a munkatervet nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

7/2017. (I.19.) ESZB határozata 

a bizottság 2017. évi munkatervének elfogadásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadja 2017. évi munkatervét.  

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy a decemberi ülésen szó volt a Szociális 

Szolgálat pályázatairól. Kettőt támogatott a bizottság, a harmadikat pedig át kellett dolgozniuk. Úgy 

gondolták, hogy azon a pályázaton való megfelelőség nehéz lenne, így a pályázaton a Szociális 

Szolgálat nem kíván részt venni.  

 

Dr. Mátics István elnök elmondta, hogy a döntést tudomásul veszi a bizottság.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta még, hogy az önkormányzatnak lehetősége van 5 M 

Ft-ra pályázni gépjármű vásárlásra. Ez egy 131 M Ft-os pályázat, mely két részből áll, az egyik része 5 

M Ft gépjárművásárláshoz, a másik része pedig 1 M Ft hozzájárulás a CSÁÓ berendezéseihez, 

számítástechnikai felszereléseihez azzal a megkötéssel, hogy csak az egyikre pályázhatnak. 

Polgármester úrral történt egyeztetés után gépjármű vásárlásra nyújtják be a pályázatot. A pályázatot 

február 1-jén 16 órától lehet beadni, önerőt nem igényel.  

 

Torma Lajos bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB ülésen képviselő társa felvetette, hogy a 

városban olyan idős házaspárok élnek, akik emeleten laknak, és földszintre szeretnének költözni. 

Kérdése az volt, gondolkodnak-e abban, hogy olyan ellátási formát biztosítsanak az idősek otthonában 

állandó jelleggel, hogy a közlekedés megoldott legyen azoknak, akik mozgásukban korlátozottak.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy jelenleg ilyen ellátási formában nem 

gondolkodnak.  

 

Torma Lajos bizottsági tag javasolta, hogy piaci alapon próbálják meg ezt a problémát megoldani.  

 

Dr. Mátics István elnök kérte szavazzanak a pályázat támogatásáról.  

 

A bizottság a pályázat támogatását 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta a következő határozatot: 

  

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

8/2017. (I.19.) ESZB határozata 

pályázat támogatásáról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

támogatja pályázat benyújtását „Az alacsonyküszöbű ellátást, utcai szociális munkát, krízisközpontot 

működtető és befogadott szolgáltatók feltételeinek fejlesztése” című pályázati felhívásra 5 millió Ft 

100%-os intenzitású pályázati forrás elnyerése érdekében. 

 

Felelős: Dr. Mátics István elnök 
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Hermann Istvánné bizottsági tag ismételten felvetette a munkáltatói igazolások beszerzését a 

bölcsődei ellátás igénybevételekor.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy eddig legkésőbb a bölcsőde kezdetére igazolnia 

kellett a szülőnek, hogy munkával rendelkezik, illetve munkába fog állni. Ez az idén módosult, 

bármikor lehet munkáltatói igazolást kérni, erre van lehetőség, ha ezzel kapcsolatban felvetés van, 

akkor nevet kér, és kérni fogják az igazolást. A bölcsőde 11 órát van nyitva, de a gyermek nem lehet 

11 órát a bölcsődében, azonban a törvény idéntől lehetőséget biztosít arra, hogy úgynevezett babahotel 

nevű ellátás keretében a gyermek egy bölcsődei nevelési évben legfeljebb 10 éjszakát a bölcsődében 

töltsön, ha erre a bölcsőde mind személyi és mind tárgyi feltételeiben alkalmas.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Dr. Mátics István elnök 17 óra 57 perckor a bizottság nyílt 

ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 Dr. Mátics István  

 elnök  bizottsági tag  

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


